

Air Asia

新山直飛!!
Direct flight from JBahru



5天4晚 / 5D4N

泰精彩之曼谷+華欣悠游 Amazing Bangkok + Huahin Tour

Tour code : BTBKKHUA05-18AK



金山寺
Wat Saket



圣托里尼公园
Santorini Park

行程 / Itinerary

第1天 新山+曼谷

DAY 1 Johor Bahru → Bangkok

抵达后, 导游接机, 送往酒店。

Depart to Bangkok, transfer to hotel.

第2天 曼谷+华欣

DAY 2 Bangkok → Huahin

✕【早餐/午餐/晚餐】

✕【Breakfast / Lunch / Dinner】

•【瑞士小绵羊农庄】广大的农场绿草如茵, 除了温驯可爱的绵羊外, 农场内还蓄养着马兔骡等。您也可近距离与小动物逗趣抚摸喂食(自费)。

•【布万怀旧创意市场】主建筑体采用学校回收的旧木材建造而成, 是目前泰国最夯的环保绿色建筑及市场。

•【Swiss Sheep Farm】A scenic place with its meadows, windmill, farm houses and barns against a backdrop of a forested hill, Swiss sheep farm is a great place for photo taking.

•【Plearnwan Vintage Village】eco-friendly, living museum with architecture & decoration based on Hua Hin's past.



第3天 华欣

DAY 3 Huahin

✕【早餐/午餐/晚餐】

✕【Breakfast / Lunch / Dinner】

•【华欣火车站】泰国最古老的火车站之一。古意盎然, 色彩艳丽, 具浓厚的泰国传统风格, 有泰国最美的火车站之稱。

•【龙普多寺】圣僧龙普多的巨大雕像竖立于此, 可到这求平安。

•【圣托里尼公园】来到这里, 您會以為真的身在可愛的希臘聖托里尼小島上, 享受著愛情海的微風。

•【华欣葡萄庭院】这地方原是驯化野生亚洲象的地方, 后来因壤质砂板岩和风化而形成了种植国际葡萄品种茁壮成长的好地方。

•【皇家纪念公园】参观纪念历代泰王的雕像。

•【华欣夜市】华欣最著名的夜市, 您可在品尝当地美食。

•【Hua Hin Train Station】is one of the oldest in Thailand and its main feature is The Royal Waiting Room that used to welcome King and his court when they were visiting the town.

•【Huay Mongkol Temple】This temple is home to the world's largest statue of Luang Phor Thuad, a legendary Thai monk.

•【Santorini Park】build in the concept of an Amused Shopping by had inspiration from Santorini Island in Greece.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my



- **[Hua Hin Hills Vine Yard]** The terrain of loamy-sand and slate and constant ocean breeze allow award-winning Moosoon Valley Wines.
- **[King Memorial Royal Park]** It is a historically themed park honouring past Thai Kings from Sukhotai period to current royal house of Chakri.
- **[Huahin Night Market]** The most famous Huahin Night Market. You can enjoy local here.

第4天 华欣曼谷

DAY 4 Huahin Bangkok

✕【早餐/午餐/晚餐】

✕【Breakfast / Lunch / Dinner】

● **[火车铁道市场]** (不保证看到火车经过)这是一个独特的市场,每天小贩都会在铁轨上摆档。



● **[丹能莎朵水上市场]** 现今泰国保留规模最大的传统水上市场,在此您亦可自费体验船游。

● **前往[河滨码头超大型夜市]** 享受购物乐。

● **[金山寺]** 又名普考同寺,是一座低丘,其顶部建有一座金光璨璨的舍利塔。这座高达58米的舍利塔内保存着一位高僧的遗物。



● **[四面佛]** 位于曼谷市中心著名的四面佛,它在泰国被称之为有求必应佛。

● **[Maeklong Railway Market]** This market has train tracks running straight down its middle! (Not guaranty of seeing the train)

● **[Damnoen Saduak Floating Market]** experiencethe traditional way of selling and buying goods in Thailand.

● Enjoy shopping at **[Asiatique River Front Night Market]**.

● **[The Golden Mount Wat Saket]** Wat Saket in Bangkok Temple of the Golden Mount 93 Wat Saket, popularly known as the Golden Mount or "Phu Khao Thong", is a low hill crowned with a gleaming gold chedi.



● **[4 Face Buddha]** One of the famous Buddha in Bangkok area and it located at town area of Bangkok.

第5天 曼谷新山

DAY 5 Bangkok Johor Bahru

✕【早餐】

✕【Breakfast】

今天依依不舍告别曼谷。我们前往机场乘搭客机返回新山,与《永信旅游》带着愉快的回忆安抵家园。

Bid farewell to Bangkok today. Transfer to airport for your flight back to Johor Bahru, taking along the sweet memories of an enjoyable holiday with B&T Holidays Tours Sdn Bhd.

特色餐
Special Meals

① **泰式国际自助餐**
THAI INTERNATIONAL BUFFET

购物站
Shopping Stop

- ① **珠宝 Gem Factory**
- ② **皮革 Leather factory**
- ③ **蜂蜜 Honey factory**

***IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.**

航班时间 FLIGHT DETAILS (可能会更改 SUBJECT TO CHANGE) :

出发DEPARTURE : 第1天 D1 新山 JOHOR BAHRU - 曼谷 BANGKOK

回程RETURN : 第5天 D5 曼谷 BANGKOK - 新山 JOHOR BAHRU

| | | | | |
|--|--|--|------------------------------------|----------------------------------|
| 成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM) | 成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING) | 小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM) | 小孩加床【全包】 CHILD WITH BED【ALL IN】 | 小孩无床【全包】 CHILD NO BED【ALL IN】 |
| RM | RM | RM | RM | RM |

备注:

1. 以上价格是按至少16成人以上报价,若不足16成人价格另议。
2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整,我社有权向客人征收附加费。
3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。然而报名后有所变动的话,我社将另作个别通知。
5. 行程、膳食及住宿的先后次序,以当地地接待社(地接)的安排为准。
6. 若天气状况不佳,额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览,将安排另一个旅游景点取代。
7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮,除非特别备注。
8. 全程由中文导游讲解。
9. 任何三人房均以折叠床为标准。
10. 团员们必须遵循本团的行程。
11. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心,详情请向您的旅游顾问询问。
12. 确保您的权益,请详尽查阅我社之报名细则,谢谢。

Terms & conditions :

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
3. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
5. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be replace nor will they be refunded. However, if said attraction is not open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise noted.
8. Principally tour commentary will be conducted in Mandarin.
9. Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary.
10. Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
11. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
12. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

全包团费包括

来回机场巴士接送、
经济舱来回机票(20公斤行李)及机场税、
当地导游司机小费(团体出发)、列明餐食及景点

全包团费不包括

领队小费、酒店行李员小费、旅游保险、
突发性燃油税、机上餐食

PACKAGE INCLUDES

Airport Transfer, Economy Class Air Ticket (20KG Luggage) & Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping (GIT), Meals & Attractions as per itinerary stated

PACKAGE EXCLUDES

Tour Leader Tippings, Bell Boy Tippings, Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge, Meals on Board

旅行团取消手续费

1. 如要取消所预定的旅行团,必须以书面形式进行,以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知,本公司将征收每人RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得,将征收以下的手续费。
=>若已报名而通知取消-RM200(每人)
=>出发前45天或以上-RM1,000(每人)
=>出发前30-44天通知取消-RM2,000(每人)
=>出发前8-29天通知取消-50% 旅费(每人)
***出发前少于7天或机票已发出-100%旅费(每人)
***临时缺席者,不可退费。

Cancellation Policy for Group Tour Packages

Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
=> Once booking made, a basic administration charges - RM200 Per person.
=> 45 days & above before departure - RM1,000 Per person.
=> 30 - 44 days before departure - RM2,000 Per person.
=> 8 - 29 days before departure - 50 % of Tour fare.
*** 7 days & less or TICKETED - 100% of tour fare Per person.
***<No-Show> will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)

No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my

✉ bnt@bnt.com.my

